
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2009. június 10-én 14.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
Késik:   Ujváry Ferenc képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző, 
    Garaj Dániel, 
    Jancsurák Sándor közbeszerzési tanácsadó, 

 Tarr János MSZP bánrévei szervezete képviseletében. 
 
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, 9 képviselő jelen van, Ujváry Ferenc képviselő Úr jelezte, 
hogy késni fog. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Virág Imréné képviselő Asszonyt és Vass András 
képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 

1. Óvoda pályázat ajánlatok bírálata 
  Előadó: polgármester 
 
  2. Jegyzői pályázatok bírálata 
  Előadó: polgármester 
 

3. Indítványok, javaslatok 
 
 
Tisztelt Képviselő-testület!  
 
A rimaszécsi testvértelepülésünk jelezte, hogy előreláthatóan június 19-én (pénteken) ott 
náluk vendégül szeretnék látni a T. Képviselőinket. Kérem, hogy mindenki számítson rá. 
Amikor konkretizálásra kerül a dolog, még jelezni fogunk.  
 
1./ napirendi pont: Óvoda pályázat ajánlatok bírálata 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Megkérem Jancsurák Sándor Urat, ismertesse az 
első napirend lebonyolítását. Minden képviselő testületi tag figyelemmel kíséri a bírálatot.   
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Jancsurák Sándor: Üdvözlök mindenkit! Az óvoda pályázat közbeszerzési eljárás ajánlatok 
bírálatára kerülne most sor. A bíráló bizottság 6 főből áll, tagjai jelen esetben a Polgármester, 
a Jegyző, a pénzügyi bizottság elnöke, aki késik, ezért helyette - Ujváry Ferenc helyett - a 
bizottság korelnöke Virág Imréné, Alpolgármester Úr, Jancsurák Sándor Úr és Vass András.   
Kérem, hogy az összeférhetetlenségi, titoktartási nyilatkozatokat mindenki töltse ki és 
juttassák el ide Jegyző Asszonyhoz. 
Az ajánlatok bontása már korábban május 29-én 10.00 órakor megtörtént. Két ajánlattevő 
volt, a két ajánlatot tevő a bontási jegyzőkönyvből kapott példányt. Hiánypótlási felhívást 
küldtünk mindkét ajánlattevőnek az anyagok áttanulmányozása után. Mai nap 12.00 óra volt a 
hiánypótlási határidő. Javaslom, hogy kezdjük meg közösen a két ajánlat áttekintését. A 
rendelkezésre álló adatok alapján egy ajánlattevő a Bódva-Ép Kft. Edelény nyújtott be 
hiánypótlást. A bírálati lapok kiosztásra kerültek. A bírálat esetében a hiánypótlást is 
figyelembe kell venni. Párhuzamosan nézzük a két ajánlatot, vagy egyszerre menjünk végig 
az egyiken, majd a másikon? 
 
Bíráló bizottság döntése alapján párhuzamosan történik az ajánlatok bírálata.  
 
Jancsurák Sándor: A Doma-Ép Kft. a hiánypótlásra nem nyújtotta be a kért dokumentumokat.  
 
Ezután megtörtént a  Bíráló Bizottság által pontozásos alapon történő bírálat.  
 
Elkészült a közbeszerzési eljárás eredményhirdetési jegyzőkönyve és az összegzés az 
ajánlatok elbírálásáról, melyet Jancsurák Sándor ismertetett. Az eredményhirdetési 
jegyzőkönyv és az összegzés a bírálatról jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Hajdu Gábor József  ismerteti a Bíráló Bizottság véleményét, mely szerint az „XXI. századi 
óvoda kialakítása Bánrévén” pályázat közbeszerzési eljárása szerint  nyertes ajánlattevőnek az 
építési, kivitelezési munkálatokra  a Bódva Ép Kft. – Mónusz Kft. Konzorciuma 3780 
Edelény, Petőfi u. 5. számot javasolja.  
A Képviselő-testület részére szavazásra teszi az elhangzottakat, mely szerint javasolja, hogy a 
Képviselő-testület a Bíráló Bizottság javaslata alapján a „XXI. századi óvoda kialakítása 
Bánrévén” pályázat közbeszerzési eljárását zárja le, a nyertes ajánlattevőnek az építési, 
kivitelezési munkálatokra pedig a Bódva Ép Kft. – Mónusz Kft. Konzorciuma 3780 Edelény, 
Petőfi út 5. számot bízzuk meg.   
Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
56/2009. (VI.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Óvoda kialakításra kivitelező kiválasztása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ÉMOP-2007-4.3.1/2F Közoktatás 
térségi sajátosságokhoz igazodó szervezése és infrastruktúrájának fejlesztése c. 
pályázati konstrukció keretében megvalósuló „XXI. századi óvoda kialakítása Bánrévén”  
című ÉMOP-4.3.1/2F-2f-2009-0016  számú projekt építési kivitelezési munkálataira a 
Közbeszerzési Bíráló Bizottság javaslata alapján a Bódva Ép Kft. – Mónusz Kft. 
Konzorciumot 3780 Edelény, Petőfi út 5. számot nevezi meg nyertes ajánlattevőnek. 
Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Megérkezett az ülésre Ujváry Ferenc képviselő Úr. 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a VÁTI csökkentett támogatás megítéléséről szóló levelét, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Jancsurák Sándor: Ahhoz, hogy a támogatási szerződés megkötésre kerülhessen, a Tisztelt 
Képviselő-testületnek egy határozatot kell hoznia, hogy az önkormányzat a szükséges saját 
erőt biztosítja, vagy a másik lehetőség, hogy mivel csökkentett összegű támogatás került 
megítélésre, úgy új közbeszerzési eljárás kerüljön kiírásra.  
A  támogatási összeg csökkentésével az önerő is csökken, mintegy egy millió forinttal.  
 
Elekes Péter: Ezt fogja még érinteni a mínusz 5% ÁFA is. 
 
Jancsurák Sándor: Az ÁFA-t központilag fogják rendezni a rendelkezésre álló információk 
szerint.  
Ahhoz, hogy a bírált ajánlat elfogadható legyen, mintegy 2,8, 3 millió forinttal fog emelkedni 
az összeg, amit az önkormányzatnak kell hozzátennie. Ebből az imént említett egy millió 
forintot levesszük, akkor kb. két millió forinttal fog többe kerülni az önkormányzatnak. 
 
Vass András: Így, hogy a támogatási összeg csökkent, a műszaki tartalmat nem lehet 
csökkenteni? 
 
Jancsurák Sándor: Arra nincsen mód ebben az esetben. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 6 igen, 4 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
57/2009. (VI.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Óvoda pályázat 
 

Képviselő-testület az ÉMOP-2007-4.3.1/2F Közoktatás térségi sajátosságokhoz igazodó 
szervezése és infrastruktúrájának fejlesztése c. pályázati konstrukció keretében 
megvalósuló „XXI. századi óvoda kialakítása Bánrévén” című ÉMOP-4.3.1/2F-2f-2009-
0016  számú projekt 124 234 740,-Ft csökkentett összegű támogatást elfogadja, ennek 
alapján a támogatási szerződés megköthető. 
A beruházás teljes összköltsége  138.038.600 Ft 
A csökkentett összegű támogatást figyelembe véve 17.641.513,-Ft saját erőt biztosít. 
 
 Nettó ár ÁFA (20 %) Bruttó ár 
Építés költsége projektben 88.965.800 Ft 17.793.160 Ft 106.758.960 Ft 
Építés ajánlati ár 92.163.844 Ft 18.432.769 Ft 110.596.613 Ft 
Biztosítandó építésen kívüli 
saját forrás 

3.198.044 Ft 639.609 Ft 3.837.653 Ft 

 
A várható ÁFA növekedés miatt a témára a Képviselő-testület a későbbiekben visszatér.  
 
Határidő: folyamatos  
Felelős: polgármester 
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Ezután a Képviselő-testület zárt üléssel folytatta munkáját, majd ismét nyílt ülést tartott. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Köszönöm a bizalmat. Bízom benne, hogy tudni fogunk jól 
együttműködni. Szeretnék itt dolgozni. Jól érzem itt magam. A megbízásom ideje alatt, már 
volt idő, hogy belelássak a dolgokba. Kérem, hogy ha bármi probléma adódik, akkor azt 
rögtön beszéljük meg.  
Még egyszer köszönöm.  
 
3. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Hajdu Gábor: A tagiskolák normatívája kiszámolásra került. Az ülés elején mindenkinek 
kiosztottuk az elkészült anyagot. Látható, hogy a Sajópüspöki tagóvoda mínusza az elmúlt 
évben 1.491.000,-Ft, a tagiskoláé 162.000,-Ft. A serényfalvai Móra Ferenc tagiskola által 
mutatkozó plusz, mintegy 3 millió forint. Persze, ha a 3 millió forintot nézzük, akkor ezt el 
fogja vinni a közösségi busz, ami az ő érdekükben kerül beállításra. Sajópüspökivel nagy 
gond van. A jövő héten szerdán időpontot egyeztettünk az ottani vezetéssel és le fogunk ülni 
tárgyalni velük. Nekünk nincs miből fizetni, ő elzárkózik, de ezt a nyár folyamán sínre kell 
tenni. Átszervezni év közben nem lehet. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Volt szó átszervezésről, de ennek a határideje is március 31-e lehet, 
így már erre az évben nincs mód. Csak úgy tudtuk volna a negyedik évfolyamot behozni, ha a 
döntés március 31-ig megszületett volna, ezzel persze egyet kell érteni a szülői 
munkaközösségnek, a megyei önkormányzat szakértőjének, a kisebbségi önkormányzatnak, 
stb. Mindenképpen le kell ülni, egyeztetni.  
 
Garaj Dániel: Javaslom, hogy arra az ülésre minden intézményvezetőt, dolgozót hívjatok meg. 
 
Hajdu Gábor: Mi köze ehhez a dolgozónak? Először a testületeknek kell dönteniük. Bízunk 
benne, hogy meg fogunk tudni egyezni. Az idén a tagóvodában kifizetésre került egy 
jubileumi jutalom is, ami egy millió forint volt, tehát nem lesz az annyira magas, de akkor is 
fél millió forinttal ráfizetéses, ha ezt a jubileumi jutalmat nem nézzük. Az is nagyon sok pénz.  
 
Elekes Péter: A plusz normatíva mennyivel csökkent? 
 
Garaj Dániel: Nem tudom megmondani. Abban az esetben, ha egy költségvetés nincs 
elfogadva, akkor az előző évi az irányadó. 
 
Hajdu Gábor: A tagóvoda nem kötelező feladat nekünk, le fogunk ülni beszélni róla. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Serényfalváról megérkeztek a határozat kivonatok, a költségvetést és 
a társulási megállapodás módosítását is elfogadták.  
 
Hajdu Gábor: A kistérségnél sem értik, hogy miért kell itt így szétszedni a költségvetést, 
kimutatni tagintézményre részletesen. Ezt sehol nem kérik. Elmondták, hogy Bánrévén van 
egy ÁMK, annak a költségvetését kell elfogadni mindenkinek.  
 
Ennyiben szerettem volna tájékoztatni a Tisztelt Képviselő-testületet. 
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a./ ÉRV privatizáció 
 
Garaj Dániel: Ismertette az ÉRV privatizáció ügyében Esztergom Önkormányzatától 
megküldött anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
59/2009. (VI.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: ÉRV privatizáció 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 101.§ (1) bekezdés c./ pontja szerinti 
felterjesztési jogával élve javasolja a Magyar Köztársaság Kormányának a vízgazdálkodásról 
szóló 1995. évi LVII. Törvény módosítását a regionális vízmű-szolgáltatói részvények és a 
regionális vízi közművek térítésmentes önkormányzati vagyonátadása érdekében. 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 
Miniszterelnökhöz címzett – a határozat mellékletét képező – levél aláírására, valamint a 
regionális vízmű-szolgáltatói részvényeket igénylő települési önkormányzatok 
tájékoztatására. 
 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
Határidő: a felterjesztés megküldésére: 2009. 07. 10. 
 
b./ Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klubja kérelem ügye 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klubjának elnöke 
Lukács József egy kérelmet nyújtott be a Tisztelt Testületnek.  
Ismertette a kérelmet, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Tóth János Urat kérnék sofőrnek, éppen ezért két döntést kellene hoznunk az ügyben. 
Egyrészt, hogy módosítsuk úgy a szabályozást, hogy Tóth János is vezethesse a 
mikrobuszunkat, a másik pedig, hogy biztosítjuk-e a busz használatát a kért időpontban. 
Javaslom, hogy Tóth János is vezethesse a mikrobuszt, valamint a Vivaro biztosítását a 
kérelemben foglaltak szerinti időpontra az egyesületnek. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 
határozatokat hozta: 
 
a./ 
60/2009. (VI.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Opel Vivaro gépkocsi vezetése 
 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az Opel Vivaro gépkocsi vezetésére Tóth János 
megbízást kapjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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b./ 
61/2009. (VI.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klub kérelme 
 
Képviselő-testület a Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klubja részére  térítésmentesen 
engedélyezi  az Opel Vivaro gépkocsi használatát 2009. június 27-én szombaton 
megrendezésre kerülő sportnapra. 
 
Határidő: június 27. 
Felelős: polgármester 
 
c./ Aula használata 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az elmúlt ülésen tárgyi ügyben hozott döntésre Bán 
János ÁMK igazgató Úr benyújtotta javaslatát a bánrévei intézményekben dolgozó 
köztisztviselők és közalkalmazottak részére kedvezményesen igénybe vehető aula használatra 
vonatkozóan. 
Ismertette a javaslatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Bán János: A leírtaknak megfelelően gondolnám. Szerződéses dolgozó nem élhet vele.  
 
Hajdu Gábor: A polgármester nem veheti ezek szerint igénybe, mert sem köztisztviselő, sem 
közalkalmazott nem vagyok. 
A másik, amikor valaki térítés ellenében kívánja igénybe venni, mert nem tartozik a 
kedvezményezetti körbe, akkor is fogsz tudni dönteni? 
 
Bán János: Igen, ha megállapodunk ebben, akkor utána már nem hozom ide a kérelmeket. 
 
Révay István: Ha nem dolgozó kéri, az is hozzád tartozik ezek szerint? 
 
Hajdu Gábor: Azt is te döntöd el, a térítéseset, ez eddig is így volt. 
 
Révay István: Ezek szerint ezek után az aula bérbe adásának ügyében János rendelkezik. 
 
Vass András: Támogatom amit János leírt. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen, 2 
tartózkodás, 1 ellen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
62/2009. (VI.10.) számú Határozat 
 
Tárgy: Aula használata 
 
Az ÁMK aulája helyiségbérletének ügyében a kérelmekkel minden esetben az ÁMK 
igazgatójához kell fordulni. Az ő hatásköre a kérelmek ügyében történő döntéshozatal, 
figyelembe véve a Képviselő-testület erre vonatkozó korábbi döntését. 
Az ÁMK aulát Bánréve Községi Önkormányzat helyi intézményeinél határozatlan idejű 
kinevezéssel rendelkező közalkalmazottak és köztisztviselők – kifejezetten csak közvetlen 
hozzátartozó részére – kétévente, egy alkalommal az alábbiak szerint vehetik igénybe: 

 6



Nagyobb rendezvényeknél, mint pl. lakodalom, vagy ballagás, nyári időszakban a dolgozók 
térítésmentesen vennék igénybe az aulát, de a konyha bérleti díját a Képviselő-testület által 
meghatározott rendelet értelmében be kell fizetni. 
Fűtési időszakban (október 15. – április 15-ig) a dolgozó köteles kifizetni az aula bérleti 
díjának 50%-át és a konyha használati díjat. 
Kisebb rendezvények szervezése esetén a döntés és az engedélyezés az ÁMK igazgató 
hatáskörébe tartozik. 
 
Felelős: ÁMK igazgató 
Határidő: folyamatos 
 
Kozma Lászlóné: Én nem értek egyet ezzel a kivételezéssel. Ha belegondolok, akkor a 
nyugdíjas dolgozók is mondhatnák, hogy nekik miért nem jár. Ez nagy dilemma. Az  az 
épület a falué. Ha valaki otthon nem tudja megoldani, akkor fizesse meg, így kivételt tenni 
véleményem szerint nem szerencsés. A helyiség bérletének a bevétele a községé. A köz 
érdekeit kell, hogy szolgálja, nem kiváltság. 
 
Bán János: Javaslom, hogy kerüljön még bele a polgármester is a kedvezményezettek közé. 
 
Elekes Péter: Javasolni szeretném a pályázatokkal kapcsolatosan, hogy az 
elkövetkezendőkben a Képviselő-testület ne csak a beruházásokról döntsön, hanem jelen 
legyen a munkák átvételénél is. A járda esetében azóta is úgy van, pedig többször lett jelezve, 
hogy a munka nem rendesen van elvégezve. A terem felújításánál is vannak és voltak gondok. 
 
Hajdu Gábor: Rendben, ezek után a munkák átadás-átvételének időpontjára minden képviselő 
meghívót fog kapni. 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel. Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József          Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                   mb. jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

        Virág Imréné                     Vass András 
            képviselő             képviselő          
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